



Montreal, February 5th, 2007

Mr. Richard Hardacre
National President
ACTRA
625 Church Street
Suite 300
Toronto (Ontario) M4Y 2G1

Union des artistes

1441, boul. René-Lévesque Ouest
Bureau 400
Montréal (Québec)
H3G 1T7

Tél. : (514) 288-6682
Canada : 1-877-288-6682
Télééc. : (514) 285-6762

www.uniondesartistes.com

Dear Mister :

Union des artistes (UDA) wishes to extend its full support to ACTRA and its members with respect to the strike against the Canadian Film and Television Production Association.

580, Grande Allée Est
Bureau 350
Québec (Québec)
G1R 2K2

Tél. : (418) 523-4241
Télééc. : (418) 523-0168
Télééc. : (514) 285-6790

New technologies allow more and more diversified exploitations of the performers' performances and this is one of the reasons why the Internet is a major issue pertaining to actors internationally and their right to be compensated fairly for their work.

625 Church Street
Suite 103
Toronto, Ontario
M4Y 2G1

Tel.: (416) 485-7670
Fax: (416) 485-9063
Fax: (514) 285-6791

Union des artistes (UDA) stands in solidarity with ACTRA regarding strike actions taken in order to renew their collective agreement and will instruct its members not to accept struck work for English speaking productions.

Yours in solidarity,

A handwritten signature in blue ink, reading 'Raymond Legault', written in a cursive style.

Raymond Legault,
President

c.c. Steve Waddel
Bernard Leman



Montréal, le 5 février 2007

Union des artistes

1441, boul. René-Lévesque Ouest
Bureau 400
Montréal (Québec)
H3G 1T7
Tél. : (514) 288-6682
Canada : 1-877-288-6682
Télec. : (514) 285-6762
www.uniondesartistes.com

Monsieur Richard Hardacre
National President
ACTRA
625 Church Street
3^e étage
Toronto (Ontario) M4Y 2G1

Monsieur,

L'Union des artistes (UDA) désire manifester son appui à l'ACTRA ainsi qu'aux membres de cette dernière eu égard à la grève qui les oppose à l'Association canadienne de production de films et de télévision.

580, Grande Allée Est
Bureau 350
Québec (Québec)
G1R 2K2
Tél. : (418) 523-4241
Télec. : (418) 523-0168
Télec. : (514) 285-6790

À l'heure où les nouvelles technologies permettent des exploitations de plus en plus diversifiées des prestations des artistes interprètes, l'Internet est un enjeu des plus importants touchant les comédiens du monde entier et leur droit indéniable à recevoir une juste rémunération pour leur travail.

625 Church Street
Suite 103
Toronto, Ontario
M4Y 2G1
Tel.: (416) 485-7670
Fax: (416) 485-9063
Fax: (514) 285-6791

L'Union des artistes (UDA) est solidaire de l'ACTRA relativement aux actions entreprises par cette dernière afin de renouveler son entente collective. Aussi, les membres de l'UDA seront-ils informés de n'accepter aucun travail destiné aux grévistes dans le cadre de productions anglophones.

Solidairement vôtre,

Raymond Legault,
Président

c.c. Steve Waddel
Bernard Leman